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June 13, 2024


GRANTED

Michael Paul Dunmore v. Raha Mehralian (Ont.) (Civil) (By Leave) (41108)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CV-0580, 2023 ONCA 806, dated December 6, 2023, is granted with costs in the cause. The hearing of the appeal is to be expedited and the schedule for serving and filing the appeal documents may be set by the Registrar.



DISMISSED

Bryce Coates v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41105)

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CR-0372, 2023 ONCA 856, dated December 27, 2023, is dismissed.



Oz Optics Ltd. v. Diane Lesley Evans and Samuel Edgar Schwisberg (Ont.) (Civil) (By Leave) (41039)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-22-CV-0318, 2023 ONCA 677, dated October 16, 2023, is dismissed with costs.



[bookmark: _Hlk165458636]Branislava Malobabic v. Barreau du Québec, Professional Liability Insurance for Quebec Lawyers, Heenan Blaikie LLP, Stephan H. Trihey, Stephen G. Schenke and Douglas C. Mitchell (Que.) (Civil) (By Leave) (41088)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-030369-235, 2023 QCCA 1566, dated November 13, 2023, is dismissed.



[bookmark: _Hlk165458648]Branislava Malobabic v. Daniel F. O’Connor (Que.) (Civil) (By Leave) (41089)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-030370-233, 2023 QCCA 1566, dated November 13, 2023, is dismissed.







Le 13 juin 2024


ACCORDÉE

Michael Paul Dunmore c. Raha Mehralian (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41108)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro COA-23-CV-0580, 2023 ONCA 806, daté du 6 décembre 2023, est accueillie avec dépens selon l’issue de la cause. L’audition de l’appel sera accélérée et le calendrier de signification et de dépôt des documents d’appel pourrait être établi par la Registraire.



REJETÉES

Bryce Coates c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41105)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro COA-23-CR-0372, 2023 ONCA 856, daté du 27 décembre 2023, est rejetée.



Oz Optics Ltd. c. Diane Lesley Evans et Samuel Edgar Schwisberg (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41039)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro COA-22-CV-0318, 2023 ONCA 677, daté du 16 octobre 2023, est rejetée avec dépens.



Branislava Malobabic c. Barreau du Québec, Fonds d’assurance responsabilité professionnelle du Barreau du Québec, Heenan Blaikie s.e.n.c.r.l., Stephan H. Trihey, Stephen G. Schenke et Douglas C. Mitchell (Qc) (Civile) (Autorisation) (41088)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-030369-235, 2023 QCCA 1566, daté du 13 novembre 2023, est rejetée.



Branislava Malobabic c. Daniel F. O’Connor (Qc) (Civile) (Autorisation) (41089)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-030370-233, 2023 QCCA 1566, daté du 13 novembre 2023, est rejetée.
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June 7, 2024 / Le 7 juin 2024

	Motions to Strike CQ
	
	Requêtes en radiation QC



OPSIS SERVICES AÉROPORTUAIRES INC. c. PROCUREUR GÉNÉRAL DU QUÉBEC ET DIRECTEUR DES POURSUITES CRIMINELLES ET PÉNALES
(Qc) (40786)

LA JUGE KARAKATSANIS :

À LA SUITE DE LA DEMANDE présentée par l’intimé le procureur général du Québec en vue d’obtenir la radiation partielle de l’avis de questions constitutionnelles de l’appelante;

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés;

IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :

La requête est rejetée. 

Les délais de production du mémoire de l’appelante ne sont pas suspendus. Le mémoire, dossier et recueil des sources, le cas échéant, de l’appelante doivent être signifiés et déposés au plus tard le 24 juin 2024. 

Tout procureur général qui souhaite intervenir en vertu du par. 33(4) des Règles de la Cour suprême du Canada signifiera et déposera un avis d’intervention relative à une question constitutionnelle au plus tard le 14 juin 2024.

Toute personne qui souhaite intervenir dans le présent appel en vertu de la règle 55 des Règles de la Cour suprême du Canada signifiera et déposera une requête en autorisation d’intervenir au plus tard le 22 juillet 2024.

Les procureurs généraux intervenant dans l’appel en vertu du par. 33(4) des Règles de la Cour suprême du Canada devront signifier et déposer leur mémoire et recueil de sources, le cas échéant, au plus tard le 16 septembre 2024.


UPON APPLICATION by the respondent the Attorney General of Quebec to strike out part of the appellant’s notice of constitutional questions;

AND THE MATERIAL FILED having been read;

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion is dismissed. 

The time limit for the filing of the appellant’s factum is not suspended. The appellant’s factum, record and book of authorities, if any, shall be served and filed on or before June 24, 2024. 

Any attorney general wishing to intervene under Rule 33(4) of the Rules of the Supreme Court of Canada shall serve and file a notice of intervention respecting a constitutional question on or before June 14, 2024.

Any person wishing to intervene in this appeal under Rule 55 of the Rules of the Supreme Court of Canada shall serve and file a motion for leave to intervene on or before July 22, 2024.



The attorneys general intervening in the appeal under Rule 33(4) of the Rules of the Supreme Court of Canada shall serve and file their factum and book of authorities, if any, on or before September 16, 2024.
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	June 7, 2024

His Majesty the King

	v. (41322)

Soon Hyong Kwon (Sask.)

(As of Right)


	











	June 4, 2024

Roger Patrick Bilodeau

	v. (41320)

His Majesty the King (Alta.)

(As of Right)








	NOTICE OF APPEAL FILED SINCE LAST ISSUE
	
	AVIS D’APPEL DÉPOSÉS DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION




	NOTICE OF APPEAL FILED SINCE LAST ISSUE
	


	AVIS D’APPEL DÉPOSÉS DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION
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	June 11, 2024

Apple Canada inc.

	v. (40762)

Autorité des marchés financiers (Que.)

(By Leave)


	











	







	NOTICE OF DISCONTINUANCE FILED SINCE LAST ISSUE

	
	AVIS DE DÉSISTEMENT DÉPOSÉS DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION




	NOTICE OF DISCONTINUANCE FILED SINCE LAST ISSUE
	


	AVIS DE DÉSISTEMENT DÉPOSÉS DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION
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